
Námet audio reportáže 

téma: Alkohol za volantom na Slovensku 

prečo? : 2.októbra 2022 na Zochovej ulici v Bratislave narazil vodič s 1,6 promile alkoholu v krvi do MHD 

zastávky. Obeťami nehody sa stalo 5 študentov. Tragédia rozpútala „diskusiu“ o zvyšovaní bezpečnosti 

cestnej premávky a výsledkom bola vlna spravodlivo rozhorčených návrhov na drastické zvýšenie trestov za 

alkohol za volantom.  

O tri dni na to jazdil opitý vodič v Čadci, kde narazil do matky s dvomi malými deťmi. Nafúkal 1,79 promile. 

Presne do dvoch týždňov zas opitá matka šoférovala po Nitre, kde narazila do susedovho auta, prevrátila sa 

s autom nabok, keď išla pre svoje dieťa do škôlky. Nafúkala 2,83 promile. 

Polícia v tomto roku eviduje rekordný nárast požitia alkoholu za volantom. Za prvých 9 mesiacov odhalila 

8068 pozitívnych dychových skúšok u vodičov motorových vozidiel. Je to najviac za rovnaké obdobie od roku 

2015. Bohužiaľ, o probléme sa diskutovalo veľmi krátku dobu a k žiadnemu riešeniu a zmene zatiaľ nedošlo. 

stavba reportáže: reportáž by som chcela vystavať na rozhovoroch. Začala by som oboznámením s vyššie 

uvedenými tragédiami, ktoré sú prepojené práve s alkoholom za volantom a zároveň krátkym časovým 

úsekom, v ktorom sa stali.  

1. Na začiatok by som spravila rozhovor so študentkou, ktorá pravidelne prestupuje na zastávke Zochova, 

aký to bol pocit, že tam mohla stáť ona, jej pocity a aký to malo dopad na jej pocit bezpečnosti. 

2. Rozhovor s cca. 2 študentmi, či požívajú alkohol za volantom/ alebo poznajú/nepoznajú vo svojom 

okolí niekoho, kto áno. 

3. Rozhovor s čašníčkou/ barmankou, či sa jej stáva, že vidí, ako niekto požije alkoholický nápoj a odíde 

preč na motorovom vozidle. 

 

Do toho by som uviedla nejaké fakty o požívaní alkoholu za volantom v spoločnosti na Slovensku v tomto 

roku. 


